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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT  EL DIA 29 
DE SETEMBRE DE 2011 

1 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 

Mislata, 29 de setembre de 2011 
Hora: 20,00 
Lloc: saló de sessions de la Casa Consistorial 
Primera convocatòria 

Per a procedir a la celebració de la sessió ordinària, degudament convocada, 
es reunixen en sessió pública, presidida pel Sr. alcalde, Carlos Fernández Bielsa, els 
regidors i les regidores: 

• MARÍA LUISA MARTÍNEZ MORA 
• JOSEFA LUJÁN MARTÍNEZ 
• ÁNGEL MARTÍNEZ BORJA 
• JOSÉ RAMÓN BOSCA PALOMAR 
• CARMEN LAPEÑA BUENO 
• ALFREDO CATALÁ MARTÍNEZ 
• JOSÉ FRANCISCO HERRERO MONZÓ 
• FRANCISCA GIMÉNEZ HIDALGO 
• PEDRO RAMÓN LÓPEZ MÁRMOL 
• ANTONIO ARENAS ALMENAR 
• MANUEL CORREDERA SANCHIS 
• MARÍA PILAR LÍGIA RODRIGO CARRERAS 
• FERNANDO HERNÁNDEZ FALCÓN 
• GLORIA ALONSO PALOMARES 
• ANTONIO SANCHIS NAVARRO 
• JAIME LÓPEZ BRONCHUD 
• CARLOS GARCÍA MARTÍNEZ 
• JOSEFINA SÁIZ GÓMEZ 
• JULIO LUIS BALBASTRE ARANDA 
• SALVADOR GARCÍA DE LA MOTA 

Assistits per Luis Ramia de Cap Salvatella com a secretari de la corporació. 
Assistix la interventora, Sra, Herminia Llop Gil. 

Abans d'iniciar-se la sessió, el Sr. alcalde agraïx als ciutadans i ciutadanes de 
Mislata la seua presència en este acte. 
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1. LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DELS ESBORRANYS DE LES 

ACTES DE LA SESSIONS  CELEBRADAS PEL PLE DE L'AJUNTAMENT ELS 
DIES 22 I 28 DE JULIO I 5 D'AGOST 2011 

De conformitat amb allò que disposa l'article 91.1 del vigent Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, se sotmet per la 
Presidència a consideració de la corporació els esborranys de les actes de les 
sessions celebrades pel Ple de l'Ajuntament els dies 22 i 28 de juliol i 5 d'agost del 
2011, que ha sigut remeses als portaveus o representants dels grups polítics, segons 
disposa l'article 80.2 de l'esmentat text legal. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, portaveu del grup mixt-EUPV, i, 
després d'agrair a l'Alcaldia que se'ls haja facilitat còpia de les gravacions, sol·licita 
que es realitzen les correccions següents: 

− En l'acta de 5 d'agost, pàgina 12, paràgraf tercer: “estiguen” per “este”, 
atés que es tracta d'un únic servici. 

− En l'acta de 22 de juliol, pàgina 2, últim paràgraf: “critica que s'haja infiltrat”, 
per “critica que s'haja filtrat”, i “quelcom que no havien acordat” per 
“quelcom que encara no havia sigut acordat”. 

No es produïxen més intervencions. 

El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, acorda aprovar, 
amb les correccions indicades, els esborranys de les actes de les sessions plenàries 
celebrades els dies 22 i 28 de juliol i 5 d'agost de 2011. 

2. CONEIXEMENT DE MODIFICACIONS EN LA COMPOSICIÓ DE 
COMISSIONS INFORMATIVES 

Es dóna compte de l'escrit presentat per la portaveu del grup popular sobre 
substitució en la Comissió informativa i de Control d'Urbanisme, Obres i Medi 
Ambient, així com en la d'Hisenda i Especial de Comptes, de  la Sra. Lígia Rodrigo 
Carreras per D. Manuel Corredera Sanchis. 

La corporació queda assabentada. 

3. CONEIXEMENT DE L'ESTAT D'EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST A 30 DE 
JUNY DE 2011. 

Es dóna compte de l'estat d'execució del Pressupost a 30 de juny de 2011, 
segons informe del cap del Servici de l'Oficina Pressupostària. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, i diu que, encara que sap que este 
punt no dóna lloc a debat, vol preguntar a la Sra. interventora sobre un element que li 
preocupa i que tracta de l'índex de rigidesa dels gastos, establit en un 100,79% el 
que pareix indicar que l'Ajuntament està “lligat de peus i mans” i no compta amb la 
necessària flexibilitat. 
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Pren la paraula la Sra. interventora i explica que, d'acord amb les Bases 
d'Execució, s’ha donat compte al Ple d'un resum de l'estat d'execució per capítols i 
un estat de resum de l'execució d'ingressos. Afig que és cert que les dades que 
afloren dels resultats d'este estat d'execució suposen que els drets reconeguts 
ascendixen a 13.141.000€, les obligacions reconegudes a 15.239.000€, i els 
pagaments a 14.050.809,12€. 

Prosseguix dient que de les dites dades es deduïx que els pagaments i 
obligacions reconegudes van per davall dels drets reconeguts en el pressupost, però 
que també és cert que açò és un estat d'execució a 30 de juny, i que l'exercici 
econòmic encara no ha finalitzat, per la qual cosa, afirma, Intervenció es reserva fins 
al pròxim informe d'avaluació d'estabilitat pressupostària per a analitzar les dades 
amb major proximitat al tancament de l'exercici. 

La corporació queda assabentada. 

4. APROVACIÓ INICIAL DE L'EXPEDIENT DE TRANSFERÈNCIA DE 
CRÈDITS 31/2011. 

Es dóna compte del dictamen de la Comissió d'Hisenda i Especial de Comptes 
favorables a l'aprovació de l'expedient de transferència de crèdits núm. 31/2011 
següent: 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, i diu que, com ja va dir en anteriors 
ocasions, les dificultats econòmiques que travessen la majoria dels ciutadans d'este 
país afecten directament els ajuntaments que veuen com les seues previsions han 
sigut sobrepassades i com, d'alguna manera, cal cobrir les necessitats. 

Prosseguix dient que quan el Sr. alcalde va anunciar en Ple la rebaixa dels 
salaris dels càrrecs públics, EUPV va afirmar que sempre li donaria el suport que 
tinguera com a finalitat atendre els gastos socials, l'educació i la sanitat i, afig, esta 
transferència complix amb un dels compromisos adoptats en el dit Ple. 

Continua dient que li agradaria que li aclariren algun extrem en relació amb 
l'existència de dos informes del cap de Servici, de dates 12 i 19 de setembre, en els 
que apareixen quantitats diferents. 

Afig que la modificació que es produïx en l'últim informe li fa preguntar-se si, 
en el cas que no hi haja suficient crèdit per a finalitzar l'any, caldrà ajustar-se el més 
compromés o es farà una altra transferència de crèdit per a atendre totes les ajudes 
que formen part de Benestar Social. 

Finalment, diu que esta mesura és necessària i urgent, atés que s'està 
treballant amb un pressupost prorrogat i que no era possible preveure l'increment de 
l'ajuda social. 
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Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras, portaveu del grup popular, i diu que, 

per responsabilitat i necessitat, el grup popular proposarà i recolzarà propostes com 
esta que tracten de cobrir necessitats imperioses de molts ciutadans de Mislata, a 
través de vals d'aliments, ajudes per a pagaments de lloguer, compra d'ulleres, 
aliments per a infants, etc. 

Pregunta per què en el primer informe del cap de Servicis Socials, que és qui 
fa la proposta i argumenta la seua necessitat,  es fa una previsió de les quantitat que 
es necessita, xifrant-la en 399.444€, i en el segon no s'arreplega tal previsió i diu que 
l'import necessari per a pagar les ajudes és de 184.188,85€. Afirma que no estaria 
mal comptar amb la dita previsió, perquè és bo conéixer quina situació patixen les 
famílies necessitades a Mislata i quina quantitat es pot necessitar fins a final d'any, 
encara que ara no es puga dotar la partida. Afig que per a les dites persones que no 
tenen per a menjar, un període de quinze o vint dies és etern. 

Finalitza dient que estes qüestions ja les va plantejar en el mes de juliol i que 
el que es porta a este Ple és una solució que entén parcial. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora, portaveu del grup socialista, i diu que 
efectivament s'ha produït una falta de previsió, perquè es compta amb un pressupost 
prorrogat de l'exercici 2010, i els barems els va canviar el grup popular al juliol del 
2010 i ho podrien haver previst. 

Prosseguix dient que el govern socialista ha fet els deures en el mes de juliol, 
atés que es va comprometre a abaixar el sou de polítics, alliberats o no, i assessors 
per a beneficiar els més necessitats. 

Afirma que no pretén fer demagògia perquè entén que s'està davant d'una 
necessitat que afecta moltes famílies de Mislata, a les que ara es pagaran les ajudes 
corresponents als mesos de maig, juny, juliol i agost, quedant per pagar els mesos 
de setembre, octubre, novembre i desembre, per la qual cosa, si encara no es té el 
pressupost aprovat, s'hauran de fer més transferències de crèdit, i si cal abaixar les 
quantitats d'altres partides, s'abaixaran. Afig que en l'informe de 12 de setembre es 
parla d'unes ajudes concedides que, com sap la Sra. Rodrigo Carreras perquè va ser 
ponent de Servicis Socials i d'Hisenda, són concedides quan Intervenció les 
fiscalitza. 

En el segon torn de paraula, el Sr. García de la Mota diu que la portaveu 
socialista no ha entrat a fons de les raons per les quals es canvia l'informe. 

Considera important que davant de temes de tanta sensibilitat es deixe al 
marge la demagògia però, al temps, es parle amb claredat als ciutadans de Mislata i 
se'ls aclarisca què estan proposant. Afig que la situació és crítica i que ha sigut 
heretada del govern popular, per la qual cosa caldrà dir quins són realment els 
números d'este Ajuntament. 

Finalitza anunciant el seu vot afirmatiu. 
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Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que en la seua primera 

intervenció ha sigut exquisida en entendre que es tracta de temes de sensibilitat i 
preocupació però, diu, la demagògia és tirar la culpa a l'anterior govern, perquè és 
com si el seu grup haguera culpat el Sr. Zapatero que en esta població no hi haja 
diners per a les persones que s'han esmentat. 

Afirma que demagògia és no fer unes modificacions que cal fer per a quadrar 
uns números que no importen als qui no tenen què menjar, i que hagueren volgut 
que este tema s'haguera portat a Ple en el mes de juny, en compte d'altres temes 
menys importants que s'han tractat durant els mesos de juliol i agost. 

Prosseguix dient que les persones necessitades saben que abans en cada val 
d'aliment rebien 40€, és a dir, 160€ al mes, i ara estan cobrant 80€ per a comprar el 
menjar d'un mes. 

Afirma que ha preguntat quina previsió hi ha i d'on s'anava a traure els diners. 
Afig que hi ha un detall important que delimita la preocupació del grup socialista per 
les persones necessitades, i és que en si abans als quinze dies de publicació de 
l'expedient ja podien disposar d'eixos diners, ara es va a tramitar amb un mes de 
publicació, la qual cosa suposa que patisquen quinze dies més de penúria. 

Finalitza dient que esta proposta es votarà favorablement per unanimitat, a 
pesar que no se li ha proporcionat l'explicació que havia sol·licitat. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que sí que hi ha hagut una falta de 
previsió, perquè la Sra. Rodrigo Carreras ha afirmat que el seu grup ho haguera fet 
un juny o juliol si hagueren guanyat les eleccions, i pregunta per què no ho van fer al 
maig, atés que els barems els van canviar a l'estiu de 2010. 

Respecte del termini de publicació, diu a la portaveu del grup popular que no 
té clara ni la Llei d'Hisendes locals, ni la Llei de Procediment Administratiu Comú, 
perquè la primera marca quinze dies, i la segona, per urgència, reduïx el termini de 
quinze a set dies, però ací no es pot aplicar. 

Prosseguix dient que és demagògic culpar Zapatero o ara a Rubalcaba, o dir 
que el grup socialista mentix. Afig que la Sra. Rodrigo Carreras ha sigut ponent 
d'Hisenda, però no acaba de tindre clars els conceptes, i així en una roda de premsa 
que ha oferit este mateix matí ha parlat d'un indicador de risc d'endeutament, quan hi 
ha dos indicadors diferents: un de risc, i un altre, d'endeutament 

Continua dient que també ha afirmat la portaveu del grup popular que no es 
paga als proveïdors i que hi ha factures pendents de pagament per valor de 
520.000€. Afig que açò tampoc ho té clar perquè hi ha més de huit-cents mil euros 
pendent de pagament. 

Finalitza dient que si el grup popular té dubtes de com ha anat l'exercici de 
2010 o l'execució del pressupost de 2011 a trenta de juny, en este expedient hi ha un 
informe d'Intervenció sobre el compliment de l'objectiu d'estabilitat pressupostària 
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segons el Pla de Sanejament aprovat per l'anterior equip de govern el 28 d'octubre 
del 2009 i, afig, li recomana la seua lectura ja que podrà comprovar quin és l'estalvi 
negatiu, encara que diga que és positiu, de la liquidació de l'exercici de 2010. 

Finalment, afig que sobre el retall realitzat per a pagar esta partida, la 
portaveu del grup popular ha afirmat en nota de premsa que s'havia abaixat el sou a 
l'oposició el 38% i no a l'equip de govern, quan la realitat és que s'abaixe a l'equip de 
govern el 38%, i el 27% a l'oposició. 

Pren la paraula el Sr. alcalde i diu que quan l'actual equip de govern va entrar 
en l'Ajuntament les famílies portaven sense cobrar des del mes de febrer i se'ls ha 
pagat març, abril, maig, juny, juliol i agost, per la qual cosa demana menys 
demagògia. 

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, 
va adoptar l'acord següent: 

Vist l'informe del cap de Servicis Socials, de data 19 de setembre del 2011, en 
què s'indica que “La partida 313.480 està destinada a prestacions econòmiques per 
a sufragar ajudes d'emergència social a persones empadronades en la localitat i que 
complisquen amb les condicions establides en els barems aprovats per la corporació 
Municipal a este efecte. 

En estos moments, el crèdit disponible en la partida pressupostària és de 
4.206,30 € (12/09/2011). Si valorem que hi ha ajudes informades favorablement 
d'acord amb els actuals barems vigents en número de 585 i, per tant, pendents de 
pagament per un import de 184.188,85 €, que es corresponen amb prestacions d'ús 
de vivenda i de menjador escolar i guarderia infantil dels mesos de maig, juny, juliol i 
agost, és evident la necessitat imperiosa i urgent de poder comptar amb un 
increment en la dotació de la partida que hauria d'ascendir, almenys, a la quantitat 
anteriorment citada”. 

Resultant que no hi ha crèdit suficient en l'aplicació pressupostària “23100.480 
Atencions benèfiques acció social” del Pressupost Municipal prorrogat per al 2011, 
per import de 184.188,85 €, quantitat necessària segons informe per a poder fer front 
als gastos d'acció social previstos. 

Resultant que de conformitat amb l'informe de l'Oficina Pressupostària, de 
data 15 de setembre del 2011, hi ha crèdit sobrant per l'import sol·licitat en 
l'aplicacions pressupostàries, que a continuació es detallen: “91200.10000 
Retribucions Òrgans de Govern”, “91200.10001 Retribucions Portaveus Oposició”, 
“91200.11000 Assessors Equips de Govern”, “91200.11001 Assessors Grups Polítics 
Oposició i “92400.489 Transferències Participació Ciutadana”. 

Considerant que es realitzaran transferències de crèdit entre distintes àrees 
de gasto segons el que disposa l'art. 179 del TRLHL i la base 9.3 i 9.4 de les 
d'execució del Pressupost, per la qual cosa correspon al Ple de la corporació 
l'aprovació de la modificació de crèdits, amb subjecció a les normes sobre 
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informació, reclamacions i publicitat a què es referixen els articles 169 a 171 del 
TRLHL. 

Considerant que hi ha raons d'interés públic que justifiquen l'aplicació al 
procediment de la tramitació d'urgència, per la qual es reduiran a la mitat els terminis 
establits per al procediment ordinari, excepte els relatius a la presentació de 
sol·licituds i recursos (art. 50 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre). 

El Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres assistents, acorda: 

1r. Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdits amb la modalitat 
de transferències de crèdit núm. 31/2011,  entre aplicacions de distintes àrees de 
gasto, d'acord amb el detall següent: 

A) DISMINUCIONS EN APLICACIONS DE GASTOS 

APLICACIÓ 
PRESSUPOSTÀRIA CONCEPTE IMPORT CAUSA 

91200.10000 Retribucions Òrgans 
de Govern 102.748,13 € Sobrant 

91200.10001 Retribucions 
Portaveus Oposició 

21.604,46 € Sobrant 

91200.11000 Assessors Equip de 
Govern 

32.214,88 Sobrant 

91200.11001 Assessors Grups 
Polítics Oposició 

19.453,15 € Sobrant 

92400.489 Transferències 
Participació Ciutadana 

8.168,23 € Sobrant 

TOTAL 184.188,85 € 

B) AUGMENTS EN APLICACIONS DE GASTOS:
 

APLICACIÓ 
PRESSUPOSTÀRI 

A 
CONCEPTE IMPORT CAUSA 

23100.480 Atencions benèfiques acció 
social 

184.188,85 € Necessitat 

TOTAL 184.188,85 € 

2n. Exposar este expedient al públic per mitjà d'anunci en el Butlletí Oficial de 
la Província, per 15 dies, durant els quals els interessats podran examinar-ho i 
presentar reclamacions davant del Ple. L'expedient es considerarà 
definitivament aprovat si durant l'esmentat termini no s'hagueren presentat 
reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà del termini d'un mes per a 
resoldre-les. 
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5. APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA DE SÒL,
VOL I SUBSÒL DE DOMINI PÚBLIC LOCAL 

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control 
d'Hisenda i Especial de Comptes, favorable a l'aprovació inicial de la modificació de 
l'Ordenança reguladora de la Taxa per ocupació de sòl, vol i subsòl de domini públic 
local. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota, i diu  que és un tema que donaria per 
a molt de debat encara que parega que no té importància. 

Afirma coincidir amb el Sr. Catalá en relació amb el problema que tenen les 
ciutats a l'hora de fer les modificacions de calçades o voreres, atés que una vegada 
acabades les obres d'urbanització, en infinitat de pobles als quinze dies o al mes 
s'obri una rasa que, de vegades, es torna a obrir al temps per una altra empresa. 
Açò, diu, genera problemes perquè al poc de temps la ciutat apareix apedaçada. 

Prosseguix dient que, com afirmen alguns sociòlegs, una ciutat atractivia 
millora la qualitat de vida dels seus ciutadans, mentres que una ciutat lletja o bruta 
produïx una sensació tètrica que no facilita la convivència. Afig que per això és 
necessari trobar un mecanisme per a obligar a les empreses que assumisquen la 
seua responsabilitat amb l'objectiu de construir una ciutat confortable, per al que és 
necessari fitar per mitjà d'ordenances i taxes certs mecanismes que obliguen que 
açò siga així. 

Continua dient que considera correcte modificar la quantia de 9,02€ per metre 
quadrat o fracció pel que fa a terrenys o calçades no pavimentades, que es va a 
pujar a 47,07, la qual cosa suposa que s'augmenta la fiança que han de deixar les 
empreses en un 420%. Afig que també està d'acord amb la pujada d'un 225% en 
relació al paviment i asfaltat. 

Es pregunta per què durant tants anys açò no s'ha fet, quan es veien trapes 
d'albelló que sobrepassaven tres centímetres el nivell d'asfalt de les carreteres, o 
voreres que tenen quaranta tipus diferents de taulells, i per què algunes empreses 
desapareixien i no deixaven romanent suficient perquè l'Ajuntament poguera fer les 
corresponents reparacions. Afig que açò fa que un haja de demanar responsabilitats 
que no sap si són polítiques, tècniques o ambdós. 

Explica que, per estos motius, la proposta li pareix encertada, i si bé no pot 
entrar a valorar si els preus que s'han fixat són els correctes, confia que el 
departament tècnic haurà realitzat l'estudi concret i es puga comptar amb el 
romanent suficient per a les possibles reparacions a realitzar. 

Finalitza anunciant el vot favorable del seu grup. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que sobre la Taxa d'ocupació de 
sòl, vol i subsòl de domini públic, en les seues diverses accepcions, no hi hauria 
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problema, perquè la primera tracta de la forma de pagament per l'ocupació del 
mercat ambulant, que suposa un nou sistema perquè es realitze per rebuts en 
compte d'autoliquidació. 

Respecte de la flexibilització per l'ocupació de taules i cadires diu que es 
tracta que els que la tinguen autoritzada puguen allargar per un mes més la mateixa 
si continua el bon temps, sense necessitat de sol·licitar la pròrroga per tres mesos. 

En relació amb l'actualització del depòsit per reparació de calçada diu que 
considera correcte que s'actualitzen conforme a l'informe del cap d'Urbanisme. Afig 
que suposen un increment de preus per a aquells que ocupen la via pública que no 
repercutirà en altres conceptes. 

Sobre l'arredoniment de les tarifes diu que es tractava d'un problema que 
havia de regular-se, i obeïx a una proposta del departament de gestió tributària, atés 
que amb l'aplicació automàtica del IPC anual sorgixen decimals que de vegades són 
difícils d'assumir i amb l'arredoniment s'evita este problema. 

Finalitza dient que si amb el funcionament d'estes modificacions es vera 
necessari canviar un poc més avant, suposa que l'equip de govern ho consideraria. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que hi ha poc que afegir a allò que 
s'ha manifestat pels portaveus de l'oposició, i que l'arredoniment en l'aplicació del 
coeficient és un tema tècnic i no econòmic. 

Respecte del mercat ambulant, diu que es tracta només de modificar el 
sistema de pagament de les tarifes, que fins ara es feia per mitjà d'autoliquidacions, i 
s'ha decidit emetre rebuts domiciliats a petició dels tècnics de Mercat i Tresoreria, a fi 
d'agilitzar la seua gestió i fiscalització, és a dir, poder veure exactament qui ha pagat, 
què ha pagat i quan ha pagat amb l'objectiu de salvaguardar sempre el cobrament. 

Sobre la llicència d'ocupació amb taules i cadires diu que és una mesura que 
tracta de beneficiar els comerciants d'hostaleria, que ho han reclamat contínuament, i 
suposa que si fins ara les llicències eren trimestrals, independentment de l'època en 
què se sol·liciten, després de diverses peticions respecte d'això s'ha valorat que es 
puguen prorrogar un o dos mesos, pagant la part proporcional que corresponga. 
Afirma que esta mesura no suposa cap cost per a l'Ajuntament i beneficia l'usuari. 

En relació amb el depòsit de garantia de reparació de calçada explica que és 
una demanda del cap d'Urbanisme, perquè s'han realitzat obres en què fer la 
reparació completa d'una calçada suposava major cost que la fiança que havia 
depositat l'empresa que duria a terme l'obra. Afig que açò suposarà que l'Ajuntament 
isca beneficiat en el cas que incomplisquen amb la reparació de la calçada. 

No es produïxen més intervencions. 

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres, 
va adoptar l'acord següent: 



                                                      

 

 Secretaría 10 

Vist l'expedient de modificació de l'ordenança de sòl, vol i subsòl de domini 
públic d'acord amb la proposta de l'Alcaldia, de data 14 de setembre del 2011. 

Vist l'informe del cap de Gestió Tributària de data 14 de setembre de 2011, 
amb el vistiplau de la Intervenció Municipal. 

S'acorda: 

PRIMER: Aprovar provisionalment la modificació de l'Ordenança reguladora 
de la Taxa per ocupació de sòl, vol i subsòl de domini públic local, modificant els 
articles següents de l'Ordenança, amb la redacció que a continuació es ressenya: 

1. Modificar l'article 5, apartat 4, amb la redacció següent: 

4. A fi de garantir els béns de titularitat municipal, l'usuari haurà de 
constituir, amb caràcter previ a l'autorització de l'aprofitament, un 
depòsit en les dependències municipals, que quedarà afecte els 
gastos de reparació o reconstrucció, així com a les possibles 
indemnitzacions per danys irreparables. 
En el supòsit d'aprofitaments que representen continuïtat en la seua 
realització, s'establix la possibilitat de constitució de depòsit global que 
cobrisca l'aprofitament mitjà previst en un període de temps, que serà 
revisable i prorrogable al terme d'aquell. 
A este efecte de determinar la quantia del dit depòsit, s'establixen les 
categories següents: 

a) Terrenys o calçades no pavimentats: 47,00.- €/m'o2 
fracció 

b) Voreres i calçades o terrenys pavimentats: 59,00.- €/m'o2 
fracció 

2. Modificar l'article 7.1 paràgraf tercer (relatiu a l'ocupació per taules i 
cadires), que queda amb la redacció següent: 

Als efectes del còmput de l'ocupació amb taules i cadires amb 
finalitat lucrativa, s'entendrà per trimestre un període de tres mesos 
consecutius. Es podran autoritzar pròrrogues de les ocupacions per 
trimestres, i excepcionalment, per una sola vegada a l'any, per un 
període d'un o dos mesos. La superfície ocupada, a l'efecte de 
liquidació, es mantindrà invariable en el màxim autoritzat durant tot el 
període, independentment del nombre d'unitats (taules i cadires) que 
s'instal·len en el seu interior. 

3. Modificar l'article 7.2 amb la redacció següent: 

2. Amb efectes inicials per a l'exercici 2007, les tarifes 
establides en el punt 1 d'este article s'elevaran fins a la quantia que 
resulte de l'aplicació del coeficient de l'increment de preus al consum 
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de l'anterior exercici, ajustant-se al múltiple de 20 cèntims d'euro més 
pròxim. Quan l'import a ajustar siga múltiple de 10 cèntims d'euro, 
s'elevarà al múltiple de 20 cèntims immediat superior a aquell. Els 
ajustos mencionats no s'aplicaran a l'epígraf 1 de les tarifes. Per a 
exercicis posteriors al 2007, esta actualització de les tarifes es 
realitzarà sobre l'import que tindrien assignat en l'exercici anterior 
sense els ajustos assenyalats. 

S'exceptua del que preveu el paràgraf anterior les tarifes de 
nova creació o objecte d'actualització específica, per al primer exercici 
en què es meriten després de la seua creació o actualització, sent-li 
d'aplicació en els successius. 

4. Modificar l'article 8 de l'Ordenança, amb la redacció següent: 

Art. 8. MERITACIÓ I PAGAMENT DE LA TAXA 
1. L'obligació de pagament de la Taxa regulada en esta Ordenança 

naix: 
a) Concessions de nous aprofitaments: en el moment de sol·licitar la 
corresponent llicència. 
b) Concessions d'aprofitaments ja autoritzats i prorrogats: el dia primer 
de cada un dels períodes naturals de temps assenyalats en les 
Tarifes. 

2. El pagament de la Taxa es realitzarà:
 
a) Nous aprofitaments:
 

Amb caràcter general, el pagament de la Taxa es realitzarà a través 
del sistema d'ingrés previ en el moment de sol·licitar la pertinent 
autorització, excepte en els casos en què s'establisca el pagament per 
rebuts. En el cas que per qualsevol circumstància no fóra possible 
l'ingrés previ o l'emissió del rebut, es practicarà la corresponent 
liquidació, que serà notificada a l'obligat al pagament per al seu ingrés 
en els terminis assenyalats en l'art. 62.2 de la Llei 58/2003, de 17 de 
desembre, General Tributària. 

b) Aprofitaments autoritzats: 

B.1. Quotes de meritació diària: 
Per mitjà d'ingrés previ al sol·licitar l'autorització o a través de rebut, 

que podrà comprendre un període més ampli al de la meritació. 

B.2. Quotes de meritació mensual: 
El dia primer de cada mes. No obstant això, les quotes l'import de 

les quals en període anual no superen els 100 €, hauran de ser 
ingressades en una sola vegada, amb el caràcter d'ingrés previ, dins 
del segon trimestre de l'exercici. 

B.3. Quotes de meritació trimestral: 
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B.3.1. Per a l'ocupació per taules i cadires amb finalitat lucrativa: 
En el cas que l'interessat desitge continuar l'ocupació més enllà del 
període autoritzat, haurà de sol·licitar eixa prorroga abans de la 
finalització del trimestre autoritzat, realitzant l'ingrés previ dels 
trimestres pels quals amplia en el moment de la sol·licitud. En el cas 
excepcional admés, de prorroga per un o dos mesos, la quota 
trimestral es prorratejarà al període prorrogat. 

B.3.2. Per als Llocs de Venda Ambulant: 
I) Els usuaris dels llocs hauran de pagar la taxa a través de rebuts, 
per trimestres, que s'haurà d'abonar durant els dos primers mesos 
del trimestre natural a què es referisquen, estant obligats aquells a 
tindre exposat en lloc visible del lloc, tots els dies de mercat, el 
document justificatiu de pagament del rebut de l'últim trimestre 
posat al cobrament per al que haja conclòs el seu període de 
pagament. L'incompliment de l'obligació d'exposició anteriorment 
citada, habilitarà la Policia Local per a ordenar la retirada del lloc. 

II) La quota és irreductible, sense que càpia prorrateig. Les 
variacions en l'autorització de cada lloc que s'acorden en un 
trimestre natural tindran efectes tributaris en el següent. 

III) Només en cas de baixa definitiva com a usuari del mercat 
municipal cabrà prorrateig de la quota dels llocs que ocupara, al fi 
esta del qual es prorratejarà pel nombre de dies de mercat del 
trimestre i es procedirà a la devolució de l'import corresponent als 
dies posteriors a la presentació de la baixa en el registre d'entrada 
de l'Ajuntament i efectiu cessament de l'ocupació del lloc. 

c) Empreses explotadores de servicis: 
Hauran de formular declaració d'ingressos bruts procedents de la 

facturació que obtinguen en el terme municipal amb referència a cada 
semestre natural, ingressant l'import corresponent, dins del termini de 
dos mesos següents al de la finalització de cada període semestral. 
L'import de la Taxa s'exigirà en règim d'autoliquidació. 

SEGON. Fer constar als efectes previstos en l'article 16 del Reial Decret 
Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s'aprova el Text Refós de la Llei 
d'Hisendes locals, que la present modificació entrarà en vigor i començarà a aplicar
se l'endemà a la publicació de la seua aprovació definitiva en el Butlletí Oficial de la 
Província. 

TERCER. Exposar al públic l'expedient durant el termini de trenta dies per 
mitjà d'anuncis en el Tauler de la corporació i en el Butlletí Oficial de la Província, en 
els termes i als efectes previstos en l'art. 17 del Text Refós de la Llei d'Hisendes 
locals. 
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QUART. Si no es formulen reclamacions contra l'expedient el present acord 

esdevindrà en definitiu sense necessitat nou acord plenari, conforme establix l'article 
17.3 del Text Refós de la Llei d'Hisendes locals. 

QUINT. Que es procedisca a publicar el text de les modificacions acordades 
una vegada el present acord siga definitiu, conforme establix l'article 17.4 del Text 
Refós de la Llei d'Hisendes locals. 

SEXT. Facultar el Sr. alcalde per a l'execució del present acord. 

6. APROVACIÓ INICIAL DE LA MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT 
ORGÀNIC MUNICIPAL 

Es dóna compte del dictamen de la comissió informativa i de control d'Interior i 
Benestar Social, favorable a l'aprovació inicial de la modificació del Reglament 
Orgànic Municipal. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu  que és un tema que el grup 
popular va portar a Ple fa més d'un any, on es va fer alguna modificació de les 
demarcacions a fi de nomenar els regidors de barri. Afig que en aquella ocasió ell va 
proposar alguna modificació que va ser acceptada. 

Prosseguix dient que fruit d'eixe treball havia preparat un estudi, atés que no 
es tractava únicament de traçar les ratlles per a fer districtes o barris, sinó de buscar 
la fórmula que els mateixos tingueren correspondència amb la història de Mislata i, 
per tant, era necessari veure el per què de cada un d'ells, i quina era la seua 
circumscripció natural. 

En este estudi de l'anàlisi evolutiva, que va entregar al Sr. alcalde a fi de 
presentar la modificació del Reglament, es fa un resum del que és la població de 
Mislata, tractant-se d'una població que va passar de ser una àrea d'horta de València 
a convertir-se en una gran metròpoli. Afirma que en eixa evolució era necessari 
estructurar el creixement i veure com havia evolucionat històricament cada zona de 
Mislata, atés que en principi, en 1812, es contemplen només tres nuclis de població: 
el primer, que és el centre on se situa l'església que va començar a construir-se l'any 
1704 i es va acabar l'any 1775; el segon nucli de població, que estava entorn del 
castell de la Moreria, en què vivien els senyors de Mislata i que antigament 
s’anomenava la plaça Major; i el tercer que estava format per les cases que 
formaven la partida del Cerdanet, perquè allí vivia el Doctor Mercer Cerdat,  i era 
l'espai en què se circumscriu el seu punt de referència que és la Creu Coberta. Afig 
que els nuclis un i dos estaven connectats pel Porxe. 

Continua dient que una de les conclusions que trau d'este estudi és que una 
àrea que cal tindre en compte per a concedir-li la designació de barri o districte, és 
l'àrea de la Creu Coberta; una altra que quedava clara la seua delimitació, segons 
els plans que apareixen en 1949, era l'àrea de la Moreria, i l'altra àrea té un referent 
històric suficient per a fer la seua delimitació, que seria el districte Centre o estació, 



                                                       Secretaría 14 
on es troba la plaça de la Constitució, l'església i tot el que correspon a Ntra. Sra.
Dels Àngels. 

Explica que en la segona fase, des de 1910 a 1970, l'evolució històrica és 
important, passant de 1.700 a 20.000 habitants, produint-se un segon canvi de 
població a Mislata, a causa de l'arribada d'emigrants que vénen a buscar treball, a la 
constitució de barris nous i a les ampliacions que tenen a veure amb els districtes 
anomenats. Per exemple, s'incrementa la població en un districte molt concret que 
en aquella època s’anomenava “Barri de Manises” i que correspon al que ara està 
delimitat per la Séquia de Favara i Pare Llansol. 

Afirma que també quedava definit, a pesar que és el més modern, el districte o 
barri d'El Quint. 

D'altra banda, diu, s'obrien molts dubtes a l'hora de nomenar dos districtes 
perquè són moderns però, d'alguna manera, tenen un referent històric que feia 
necessari relacionar-los. Afig que fa referència a l'Almassil que no tenia una 
delimitació clara, i el que ha fet en el seu estudi, juntament amb els tècnics 
d'Urbanisme, és superposar els plans de la ciutat actual amb el pla del cadastre de 
1940, on apareix la Partida d'El Salt, que coincidix amb la séquia de l'Almassil,  i per 
això se subdividixen en dos districtes: Almassil  i Salt. 

Finalment, diu, un que apareix de forma natural  com a conseqüència del Pla 
del Túria, és l'Av. de la Pau, que serà el districte d'El Salt. Afig que en la comissió es 
va discutir sobre si s’anomenava barri o districte però, si no hi ha inconvenient, es 
cridaran d'ambdós formes atés que un barri pot estar situat en uns quants districtes, 
atés que esta última denominació és administrativa, mentres que el barri és natural. 
Posa com a exemple Vallecas, que és un barri format per uns quants districtes. 

Finalitza dient que espera que la proposta que es debat siga del consens de 
tots, i que es tracta d'una proposta que fa coincidir els districtes amb els barris i, per 
tant, dóna claredat al que és la circumscripció de Mislata. Afig que açò suposa el 
primer pas per a un projecte que va iniciar el grup popular, creant la regidoria de 
Participació Ciutadana, a la que cal començar a dotar de contingut perquè puga 
funcionar. 

Finalment diu que l'estudi comentat naix d'un realitzat per la professora Inés 
Grau, així com de dades de l'Ajuntament i del Pla d'Acció Territorial de l'Horta. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que esta proposta naix d'un 
exhaustiu estudi que el Sr. García de la Mota li ha explicat personalment. Afig que la 
divisió ha tingut en compte la història i l'evolució en el temps dels noms que han 
arribat fins a l'actualitat. 

També se li ha explicat, diu, la diferència entre barri i districte. En este sentit, 
considera que hauria d'optar per barri o districte per a no complicar la qüestió, 
perquè atés que si l'últim és una divisió administrativa, pot ser que un barri compte 
administrativament amb diverses subdivisions i, afig, hauria de denominar-se districte 
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perquè prenent, per exemple, el barri d'El Quint, s'estén en una zona molt àmplia 
però que, no obstant això, a nivell de districte es pot entendre més xicoteta. Afirma 
que el seu grup sol·licitaria que la proposta quedara en districte, ja que és una divisió 
administrativa. 

Continua dient que, a pesar de la història i de l'evolució dels noms que 
antigament es tenia i els d'ara, l'ús i el costum han determinat quins han anat 
evolucionant i que en l'actualitat no es corresponen al que en el seu origen van ser. 
Com a exemple cita el cas del barri de Sant Francesc, i com els seus veïns s'han 
sorprés que un barri, l'accepció del qual ha sigut tradicionalment Sant Francesc, vaja 
a nomenar-se ara El Salt. Per això, diu, el seu grup proposa a qui ha desenrotllat la 
moció que este barri passe a nomenar-se districte Sant Francesc, que és com 
l’anomenen els mateixos veïns. 

Finalitza dient que el grup popular votarà a favor si s'accepta el canvi que 
proposen. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que el seu grup té poc que afegir 
després de l'àmplia explicació que ha realitzat el Sr. García de la Mota. Consideren 
que la divisió és adequada i pròxima a la ciutadania, ja que el que es pretén és 
acostar la institució al veí, al barri i al districte i el grup socialista considera que tot el 
món entendrà districte de La Creu, o el districte de Moreria. 

Intervé el Sr. García de la Mota i diu que este era un tema que estava assumit 
per tots. 

Afirma que en la documentació no apareix el Barri de Sant Francesc, i que en 
esta zona es parlava inclús del barri de Torrent. Afig que no té cap inconvenient a 
acceptar esta accepció però creu que no pot prendre la decisió per part del grup 
socialista, i considera que d'açò s'hauria d'haver parlat abans de la celebració del 
Ple, com va poder fer-se ahir en la Junta de Portaveus i, no obstant això, el grup 
popular no va dir res. 

Repetix que esta proposta pot suposar el primer pas per a articular la 
participació ciutadana en esta ciutat. 

Intervé la Sra. Rodrigo Carreras i diu que sí es va comentar en la comissió el 
tema del Barri de Sant Francesc. Afig que l'estudi se li ha entregat este mateix matí, 
que han parlat recentment amb els veïns, així com que s'ha comentat en el seu grup, 
per la qual cosa consideren han de portar esta petició avant atés que respon a l'ús i 
al costum, que de vegades és el que pesa més. 

Afirma que el grup socialista ho ha deixat en mans del portaveu d'EUPV, per 
la qual cosa no considera complicat que es puga canviar la denominació en el pla, 
més quan s'obrirà un període d'al·legacions. 

Pren la paraula la Sra. Martínez Mora i diu que per al grup socialista la 
proposta quedarà tal com ha vingut al Ple. Explica que la raó és que el Ple s'ha 
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convocat dilluns passat, i ahir a les nou del matí es va celebrar Junta de Portaveus i 
la portaveu del grup popular ni tan sols havia llegit l'orde del dia del Ple, tal com va 
dir ella mateixa. 

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament per dotze vots a favor (Grup 
Socialista i Grup Mixt-EUPV) i nou abstencions (Grup Popular), va adoptar l'acord 
següent: 

Vist l'article 20 de la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases de Règim Local, del 
que resulta la competència de l'Ajuntament per a completar l'organització prevista en 
les lleis per mitjà d'un Reglament Orgànic propi. 

Resultant que el vigent reglament orgànic va ser aprovat en sessió plenària de 
29 de juliol del 2004. 

Considerant que resulta convenient modificar la divisió en districtes del terme 
municipal, establit en l'article 40 del Reglament Orgànic Municipal. 

Vistos els articles 47 i 49 de l'Esmentada Llei, sobre el procediment per a 
l'aprovació o modificació del Reglament Orgànic Municipal. 

Vist l'informe de Secretaria, de data 20 de setembre de 2011. 

S'acorda: 

Primer: Aprovar inicialment la modificació de l'article 40 del Reglament 
Orgànic Municipal de l'Ajuntament de Mislata, que queda redactat: 

“A l'efecte del que establixen els articles precedents, el terme municipal de 
Mislata queda distribuït en huit districtes: 

- Districte Centre: comprén l'àrea situada entre els carrers Sant Antoni, 
Marqués de Villores, Av. De Gregorio Gea, Gómez Ferrer, Major i Marcos Porta. 

- Districte La Moreria: comprén l'àrea situada entre els carrers Majors, 
Senyera, Sant Antoni i Marcos Porta. 

- Districte de Favara: comprén l'àrea situada entre el Camí de Favara, carrers 
Rigoberto Menchu, Llíria, Francisco Sastre, Sant Antoni, Creu Roja i terme municipal 
de Mislata. 

- Districte El Quint: comprén l'àrea situada entre el Camí de Favara, terme 
municipal de València, terme municipal de Quart de Poblet, Sant Antoni i carrers 
Francesc Sastre, Llíria i Rigoberta Menchú. 

- Districte Almassil: comprén l'àrea situada entre els carrers Sant Antoni, 
Marqués de Villores, Av. De Gregorio Gea, Av. Del Sud, carrer El SALT, terme 
municipal de Xirivella i nou llit del riu Túria. 
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- Districte de La Pau: comprén l'àrea situada entre el nou llit del riu Túria i els 
termes municipals de Xirivella i Quart de Poblet. 

- Districte El Salt: compre l'àrea situada entre el carrer El Salt, terme municipal 
de Xirivella, Camí Vell de Xirivella, carrer Palleter, Av. De Gregorio Gea i Av. Del 
Sud. 

- Districte de La Creu: comprén l'àrea situada entre el carrer Senyera, Gómez 
Ferrer, Av. De Gregorio Gea, carrer Palleter, Camí Vell de Xirivella, terme municipal 
de València, carrer Creu Roja i carrer Sant Antoni. 

Segon: Sotmetre l'expedient a informació pública i audiència als interessats 
per un període de trenta dies, per a la presentació de reclamacions i suggeriments, 
per mitjà de la publicació del corresponent anunci en el BOP, considerant-se 
definitivament aprovada la modificació en el cas de no presentar-se’n cap. 

7. NOMENAMENT DE DELEGAT DE L'AJUNTAMENT EN EL CONSELL 
ESCOLAR MUNICIPAL 

Es dóna compte del dictamen de la Comissió Informativa i de Control de 
Cultura, Educació, Esports i Joventut favorable al nomenament de regidor delegat de 
l'Ajuntament en el Consell Escolar Municipal. 

Pren la paraula el Sr. García de la Mota i diu que vol explicar per què va votar 
favorablement en la comissió i ho farà igualment en este Ple. 

Afirma que es va a triar la representant d'esta corporació en el Consell Escolar 
Municipal, que és un mecanisme important de participació ciutadana, on estan 
representats tots els agents socials que tenen a veure amb l'educació. Afig que 
s'està delegant la representativitat en una persona que ha de presidir el Consell 
Escolar Municipal, que representa la gran majoria dels ciutadans de Mislata. 

Prosseguix dient que en el dit Consell es discutix sobre com s'estructura 
l'educació a Mislata, i per tant el mateix futur de la ciutat. Afig que, en segon lloc, és 
el nexe de coordinació entre la corporació i la família escolar. 

Per això, diu, la responsabilitat que s'assumix és important, atés que ha 
d'aconseguir que la participació siga efectiva i que el Consell no siga com va ser en 
algun temps, una ferramenta que està allí però que només s'utilitza per al que 
interessa. Afig que, com diu el Decret Llei de 16 de gener de 1989, el Consell Escolar 
té unes competències que la persona en què es delega i per a presidir-lo ha d'exigir, 
entre altres, elaborar propostes i sol·licituds d'ubicació, construcció i renovació de 
centres; actuacions i disposicions municipals relatives a l'ensenyança; fixació, 
distribució i gestió dels recursos; constitució de patronats; propostes de convenis i 
acords. Competències, afig, que fins ara no s'han utilitzat de forma òptima. 
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Prosseguix dient que Esquerra Unida dóna importància a les qüestions 

relatives a la participació ciutadana i presenta propostes dirigides a millorar la relació 
amb la ciutadania. Afig que hi ha hagut èpoques en què la comunitat escolar tenia 
molta activitat, era crítica i discutia els problemes de l'educació, mentres que ara se 
no té esta crítica i no es treballa conjuntament. 

Finalitza dient que el seu grup demana responsabilitat a la companya 
socialista en què delegarà el seu vot, per entendre que serà el seu representant i és 
la que farà que es porten les propostes, es debata i s'exigisquen responsabilitats, 
com en el cas dels barracons escolars, l'existència del qual durant quaranta anys 
resulta intolerable, independentment de qui els haja posat. 

Finalment, diu que espera que a partir d'ara els regidors i regidores que estan 
en la comissió d'Educació puguen tindre permanentment la informació procedent del 
Consell Escolar Municipal, atés que li ha costat quatre anys aconseguir les seues 
actes, i quan han estat en el seu poder s'ha preguntat què s'ha parlat, quin tipus de 
debat existix o quin tipus de reivindicació es fa. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreras i diu que entenia que este punt es 
portava per necessitat i tràmit, i té la importància que tenen totes les delegacions 
d'Alcaldia, encara que no el “speed” que ha transmés el portaveu d'EUPV a la 
regidora del grup socialista, atés que entén que no cal recordar-li les seues 
atribucions ni les seues obligacions. 

Prosseguix dient que el que ací es proposa, segons el tècnic de Gestió 
Educativa, és que si es considera pertinent es dicte una resolució d'Alcaldia per la 
qual es delegue la presidència del Consell Escolar Municipal en un regidor o 
regidora, bé de forma permanent, o bé només per a les sessions en què no 
assistisca l'alcalde, a fi d'evitar haver de dictar una resolució cada vegada que 
l'alcalde no puga assistir-hi. 

Explica que el que es porta ací és, per tant, una acció de tràmit que consistix a 
delegar la funció en el Consell Escolar per part de l'Ajuntament i, efectivament, hi ha 
una gran responsabilitat que compartirà amb la resta de membres del Consell. 

Intervé la Sra. Martínez Mora i diu que la responsabilitat de ser delegada de 
l'Ajuntament en el Consell Escolar és molt important, com ser regidora d'Educació. 
Afig que la Sra. Luján Martínez porta més de vint anys en educació. 

Considera que la presència en el Consell Escolar està relacionada amb la 
participació ciutadana i que també és important que conega com funciona el tema 
d'educació. 

Dirigint-se als portaveus de l'opoción, diu que no han de tindre cap dubte que 
tindran a la Sra. Luján Martínez a la seua disposició davant de qualsevol dubte o 
pregunta. 
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En el seu segon torn d'intervenció, el Sr. Garcia de la Mota, dirigint-se a la 

portaveu del grup popular, diu que el dit grup i EUPV estan separats per ideologia, 
perquè des de l'esquerra es té una visió del que són els consells de participació i des 
de la dreta tenen un concepte diferent. 

Explica que la regidora Josefa Luján Martínez sap perfectament a quina època 
s'ha referit en la seua intervenció, quan el Consell Escolar funcionava molt bé i no 
com després dels deu anys del govern del PP que la seua vida ha sigut molt gris. 

Afirma que açò ho diu no per haver-ho llegit sinó perquè ha sigut membre del 
Consell Escolar Valencià i coneix els Consells Escolars. 

Prosseguix dient que no tenen cap dubte sobre la capacitat de la Sra. Luján 
Martínez, que porta molts anys de trajectòria en el camp de l'educació. 

Finalitza dient que eixe “speed” que ha parlat la portaveu del grup popular està 
originat pel seu desig de deixar les coses clares i que conste en acta que quan EUPV 
fa quelcom ho fa amb serietat. 

Pren la paraula la Sra. Rodrigo Carreres i diu que  “speed” és que, vinga o no 
al cas, u llança un discurs. Afig que temps hi haurà per a veure com es desenrotlla 
eixe record d'obligacions que es transmeten a la companya Josefa Luján sobre la 
qual, diu, no té cap dubte que ho farà molt bé, atés que la coneix fa molt de temps i 
han sigut companyes, tant quan el grup popular estava en l'oposició, com quan 
estava governant. 

Prosseguix dient que considera que esta qüestió és de pur tràmit. Afig, que la 
regidoria de Participació Ciutadana la va crear el grup popular, i durant el seu mandat 
hi ha hagut molta participació ciutadana. 

Conclòs el debat, el Ple de l'Ajuntament, per unanimitat dels seus membres 
assistents, va adoptar l'acord següent: 

Vist l'expedient de nomenament de regidor delegat de l'Ajuntament en el 
Consell Escolar Municipal. 

Vist l'informe del Tècnic de Gestió Educativa, de data 28 de juliol de 2011. 

Vist allò que s'ha estipulat en el punt 4 de l'article tercer de l'Orde de 3 de 
novembre de 1989, de la Conselleria de Cultura, Educació i Ciència, per la qual es 
regula el procediment per a la constitució dels Consells Escolars municipals de la 
Comunitat Valenciana, en desplegament del Decret 111/1989, de 17 de juliol, del 
Consell de la Generalitat Valenciana. 

S'acorda: 

1. Nomenear la regidora SRA Josefa Luján Martínez com a delegada de 
l'Ajuntament en el Consell Escolar Municipal. 
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8. CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA
PRESIDÈNCIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN ADOPTATS DES DE LA 
SESSIÓ ORDINÀRIA DE 28 DE JULIOL DE 2011 

En compliment d'allò que disposa l'art. 42 del vigent Reglament 
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les entitats locals, es dóna compte 
de les resolucions adoptades per l'Alcaldia-Presidència, així com compliment d'allò 
que disposa l'art. 42 del vigent Reglament d'Organització dels acords adoptats per la 
Comissió de Govern des de la sessió ordinària celebrada el dia 28 de juliol de 2011. 

9. PRECS I PREGUNTES 

−	 El Sr. García de la Mota diu que estos dies hi ha un encreuament 
d'acusacions entre el grup popular i el socialista sobre les xifres d'este 
Ajuntament, relatives a quant ascendix el romanent negatiu de Tresoreria; 
sobre quantes factures s’han de pagar i no tenen encara la documentació 
definitiva que indique si eixes xifres són certes o no. Entén que podrien ser 
certes ja que per ací anaven els números segons els últims informes, però 
creu que hi havia un compromís que, com més prompte millor, es faria una 
auditoria comptable per a veure quins eren els comptes de l'Ajuntament, 
amb la qual cosa se sabria qui deia la veritat en esta situació. 

Demana que en compte d'aparéixer en premsa eixes xifres, se li diga quant 
de temps més caldrà esperar per a comptar amb eixes dades concretes, 
perquè el seu grup també vol conéixer-les i opinar sobre elles. 

El Sr. alcalde diu que ahir es va anunciar, d'acord amb un treball previ que 
ha seguit el seu govern amb el departament d'Intervenció, que el deute 
heretat del govern popular, és d'un poc més de 37 milions d'euros, que 
l'indicador de risc es va duplicar del 2009 al 2010, passant del 90% al 
173,66%, xifra que posa en relleu quina és la situació. Afig que també es 
va anunciar que, el que vulgarment s’anomena “factures als calaixos”, és a 
dir, factures no reconegudes i que s'han de portar en reconeixement 
extrajudicial, superen els 800.000€, per la qual cosa un es pot fer idea de 
la situació econòmica de l'Ajuntament. A més, afig, de continuar en esta 
situació, sabent que l'any que ve hi haurà majors gastos, ja que hi ha unes 
amortitzacions de préstecs que el grup popular va contractar amb 
carències que comencen a véncer en el 2012, per un import superior al 
milió d'euros, i sabent que a data actual hi ha un dèficit pressupostari del 
2011 que ascendix a dos milions d'euros i que no es van a rebre els 
ingressos extraordinaris per cànons que es rebien anys anteriors, es pot 
imaginar la situació. 

Continua dient que s'està treballant en el plec de condicions que regirà el 
contracte d'auditoria que prompte es començarà a realitzar, que fiscalitzara 
l'any 2010 i la part proporcional del 2011 que corresponga, així com 
anteriors anys, a fi de, no sols fiscalitzar els comptes d'acord amb el 
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departament d'Intervenció, sinó també esbrinar aquells aspectes 
importants i operatius que suposen un increment de l'eficàcia de 
l'Ajuntament, de la seua operativitat i supose una reducció dels costos, del 
gasto corrent, és a dir, una auditoria prou gran, no sols per a conéixer la 
realitat dels comptes, perquè per a això està la Intervenció municipal i són 
totalment vàlides les que dóna el dit departament; sinó per a conéixer on, 
com i quant es pot estalviar i, potser, no haja vist a simple vista l'equip de 
govern. 

Finalitza dient que en qüestió de setmanes eixirà el plec de condicions de 
dita auditoria perquè les empreses que vullguen licitar ho facen basant-se 
en uns criteris concrets. 

−	 El Sr. Sanchis Navarro pregunta per què dos treballadors d'este 
Ajuntament, de la primera planta, han estat sense ubicació, sense 
ordinador i sense taula, quan un regidor de l'equip de govern té dos 
despatxos. 

El Sr. alcalde respon que des que el grup socialista ha començat a 
governar s'està realitzant a poc a poc una organització, perquè no entenien 
com el grup popular durant el seu manament tenia cinc persones que 
manaven i una que executava. 

Per això, diu, demana un poc de temps per a reorganitzar un Ajuntament 
que amb el grup popular estava absolutament desorganitzat. 

−	 La Sra. Alonso Palomares pregunta al Sr. alcalde si pot informar sobre la 
comissió tecnicopolítica que es va aprovar en un Ple en relació amb els 
aparcaments. 

El Sr. Alcalde respon que, per sort per als ciutadans de Mislata, els 
aparcaments es llogaran en breu termini de temps, encara que estiga 
costant més del que imaginaven perquè existien problemes legals i falta de 
previsió per part de l'anterior equip de govern. Afig que en cent dies no es 
poden solucionar els problemes que el govern popular va deixar en deu 
anys. 

Prosseguix dient que estan treballant a velocitat de vertigen, des del dia 13 
de juny, per a solucionar un problema que han deixat en esta ciutat. Per 
sort la comissió, a pesar dels problemes legals existents com saben el Sr. 
secretari i Intervenció, té la solució i es llogaran. 

−	 El Sr. López Bronchud diu que han llegit en premsa que este nou 
d'octubre, no hi haurà vi d'honor en l'acte cívic que organitza l'Agrupació de 
Falles de Mislata, a causa de la situació econòmica. 
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Pregunta quants diners costarà l'esmorzar que es pagarà després de la 
roda de premsa. 

El Sr. Alcalde explica que després de la roda de premsa es va fer un 
xicotet “piscolabis” en què hi havia quatre  cruasans, quatre ensaïmades i 
quatre tallats o cafés. Pregunta, què pot costar? Cinquanta euros? I  quant 
costava eixe i altres piscolabis que el grup popular feia, i si conte on 
dinaven els membres del grup popular cada dia. 

−	 El Sr. Balbastre Aranda diu que han eixit hui unes declaracions en premsa 
dient que probablement no es podria pagar el sou dels treballadors, no 
obstant això, este cap de setmana s'ha repartit per les bústies la nova 
revista Ciutat de Mislata, de prou colorit, quan mai s'havia fet per l'anterior 
govern. 

Li dóna l'enhorabona per haver contractat una empresa de Mislata, i 
pregunta: “en esta Mislata sense recursos que diuen haver heretat” quant 
ha costat el repartiment per les bústies i quina empresa l’ha realitzat. 

El Sr. alcalde respon que no té la dada concreta i contestarà en el pròxim 
Ple. 

−	 La Sra. Rodrigo Carreras prega que, després de l'asseveració que ha 
realitzat Alcaldia sobre la transferència a Servicis Socials, volguera que el 
Sr. secretari o la Sra. interventora feren un informe en què digueren que 
durant el mes de febrer, març, abril i maig no s'ha pagat res a cap ciutadà 
per part dels Servicis Socials. 

Recorda que en el Ple de juliol, va preguntar quin regidor o regidora va 
utilitzar el vehicle oficial per a desplaçar-se a un altre municipi, i el Sr. 
alcalde va respondre que ho investigaria. Afig que no els ha arribat la 
resposta i el termini finalitzava hui perquè han passat dos mesos. 

Al prec respon el Sr. alcalde que quan va arribar al govern el grup 
socialista, les ajudes s'havien pagat, però el dia 13 de juny no s'havia 
pagat ni febrer, ni març, ni abril, ni maig, ni juny. Afig que n’haurien pagat 
altres. 

Prosseguix dient a la Sra. Rodrigo Carreras que llig molt poc els informes 
dels tècnics, perquè en ells es diu que estes ajudes són per a pagar maig, 
juny, juliol i agost. Pregunta si els membres del grup popular van vindre al 
primer Ple que es va aprovar una modificació de crèdits de 200.000€ per a 
pagar des de febrer a maig. 

Finalitza dient que, com ha indicat la portaveu del grup socialista, hi ha 
hagut una falta de previsió incalculable en tot allò que s'ha gestionat pel 
grup popular: dos milions d'euros de dèficit, trenta-set milions d'euros de 
deute, huit-cents mil en factures, fins i tot hi ha factures d'ajudes polivalents 
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a domicili que estan sense pagar per vint-i-huit mil euros. Afig que li faria 
vergonya haver sigut regidora d'Hisenda i vindre ara a donar lliçons de 
pagament als proveïdors. 

A la pregunta realitzada contesta que la Sra. Lapeña Bueno va utilitzar el 
cotxe oficial, que utilitzava el Sr. Corredera Sanchis i que ell utilitza quan 
assistix a algun acte, per a acudir a un acte amb majors i dones. Considera 
que és lògic que el Sr. alcalde deixe el cotxe, que va comprar l'anterior 
equip de govern, a una dona major de seixanta-cinc anys i que no té 
permís de conduir. 

I, sense altres assumptes a tractar, a les vint-i-una hores i trenta minuts, per 
l'Alcaldia s'alça la sessió, de tot això s'estén la present acta que firma l'alcalde
president, amb mi el secretari que done fe. 

L'ALCALDE, EL SECRETARI 


